
Schriftelijke vragen 
Art. 38 - Reglement van orde 
 

Datum:   27 februari 2025 

Vragensteller:  Willem Swinkels, VVD Cranendonck 

Aan:   College van B&W 

Betreft:   Vragen inzake terugkeer Defensie op volledig Nassau-Dietz terrein 

Gewenst antwoord: Schriftelijk, uiterlijk binnen 30 dagen 

 
 
Geacht College, 

 
Vandaag is in De Telegraaf het onderstaande artikel verschenen, zie bijlage 1. Het 
Ministerie van Defensie heeft serieuze interesse in het terugkeren naar het volledige 
terrein van de Nassau-Dietz kazerne in Budel. Daarnaast wordt in het artikel 
aangegeven dat Defensie het contract met het COA in 2028 wil opzeggen. Dit 
nieuws vormt een eerste voorzichtige bevestiging dat de inspanningen van de 
gemeenteraad en het college van B&W via de motie ‘Actieve lobby Defensie 
terughalen naar Nassau-Dietz terrein’ en amendement ‘Lobby terughalen Defensie 
naar Nassau-Dietz terrein’ hun eerste vruchten beginnen af te werpen. 

In lijn met de uitgesproken wens van de meerderheid van onze inwoners en de 
gemeenteraad is het van groot belang dat de gemeente nu de juiste stappen zet. Dit 
roept echter ook de dringende vraag op of het nog opportuun is om een nieuw 
contract met het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) te ondertekenen. 
Daarom stel ik, namens de VVD Cranendonck, de volgende vragen aan het college: 

1. Is het college op de hoogte van de recente berichtgeving waarin wordt 
aangegeven dat Defensie interesse heeft in een volledige terugkeer naar het 
Nassau-Dietz terrein en hoe duidt het college van B&W dit artikel? 

2. In het artikel wordt een tijdlijn geschetst, namelijk dat er in mei 2025 een 
definitief besluit genomen wordt en dat het contract met het COA in 2028 door 
Defensie wordt opgezegd. In hoeverre is het college van B&W van deze 
tijdlijn op de hoogte? 

3. In het artikel wordt gesproken over een dubbelfunctie van het COA en 
Defensie op hetzelfde terrein. Het college van B&W heeft zich hier eerder 
tegen uitgesproken. Hoe voorkomen we dat een ongewenste dubbelfunctie 
toch werkelijkheid wordt? 

4. Gezien deze ontwikkelingen en de duidelijke voorkeur van onze inwoners: wat 
is de stand van zaken omtrent het ondertekenen van de nieuwe 
bestuursovereenkomst met het COA? 



5. Welke stappen zijn er tot op heden ondernomen door het college om actief 
met Defensie in gesprek te gaan en wat is er nog nodig om te verzekeren dat 
het Nassau-Dietz terrein daadwerkelijk wordt opgenomen in de plannen van 
Defensie? 

Wij verzoeken het college om deze vragen binnen de daarvoor gestelde termijn 
schriftelijk te beantwoorden. 

Met vriendelijke groet, 

 
Willem Swinkels, 
Fractievoorzitter VVD Cranendonck 
  



Bijlage 1 

 
 
https://www.telegraaf.nl/nieuws/1320708954/defensie-aast-op-kazerne-budel-
asielopvang-in-het-gedrang 


